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PROTOKÓŁ NR IV/18 

Z IV SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 GRUDNIA 2018 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 18 radnych 

Nieobecni: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie:       

1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2018; 

2. ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2018; 

3. przyjęcia „Aktualizacji Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie Miasta Żyrardowa na lata 

2018–2024”; 

4. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania  

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu; 

5. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego  

i zasiłku okresowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023; 

6. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019–2023”; 

7. upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Żyrardowa; 

8. zmiany w składzie Komisji Mieszkaniowej Rady Miasta Żyrardowa. 

III.  Informacje: 

– Informacja o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa. 

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2., I.3. 

W dniu 28 grudnia 2018 r. o godz. 17.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady IV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos. Przywitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 
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Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z II Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy jednogłośnie zdecydowali o przyjęciu protokołu. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z II Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Sylwester Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2018 przedstawiła 

pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta. Wspomniała również o autopoprawce związanej z przesunięciem 

25 tys. zł celem uzupełnienia planu kosztów funkcjonowania PSZOK-u. 

Opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ przedstawił jej 

Wiceprzewodniczący – radny Sylwester Osiński. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radny Krzysztof Skrobisz poprosił o szczegółowe informacje odnośnie do celu przesunięcia 

środków w wysokości 304 tys. zł dla spółki AQUA. Podkreślił, że każdorazowo w przypadku przesunięć 

dla spółek radni powinni otrzymać szczegółową informację na temat celu tych przesunięć. 

Pan Ryszard Adamiak, Prezes Zarządu spółki AQUA, wyjaśnił, że przywołane środki będą 

przeznaczone na zapłatę faktur – m.in. za ogrzewanie czy za wodę oraz za remont łazienek w siłowni.  

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2018.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 15 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa 

na rok 2018: 

„za” – 15 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Sylwester 

Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 



Protokół nr IV/18 z IV Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 28.12.2018  

3 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna 

Stefańska. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.2. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 

wydatków niewygasających z upływem roku 2018 przedstawiła pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta.  

Opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ przedstawił jej 

Wiceprzewodniczący – radny Sylwester Osiński. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków 

niewygasających z upływem roku 2018. W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, którzy 

jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2018: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Sylwester Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.3. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Programu Ograniczenia Niskiej Emisji  

na terenie Miasta Żyrardowa na lata 2018–2024” przedstawił pan Przemysław Kopiec, Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. Prezentację stanowiącą uzupełnienie 

projektu przedstawił natomiast pan Michał Mrockowiak z Grupy CDE, która przygotowała przedłożoną 

aktualizację Programu. 

Opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ 

przedstawił jej Przewodniczący – radny Marek Treliński. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt 

pozytywnie. 

Radny Jerzy Naziębło dociekał, jakie czynniki sprzyjają występowaniu benzo(a)pirenu  

na terenie Żyrardowa. Odniósł się również do stref monitorowania czystości powietrza, które 

wyznaczono na terenie Mazowsza, pytając, czy w poszczególnych strefach obowiązują te same normy. 
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Pan Michał Mrockowiak odniósł się do zadanego pytania, wyjaśniając, że istotnymi czynnikami 

determinującymi występowanie benzo(a)pirenu są zagęszczenie urbanistyczne i przewiatrzanie miast. 

Wyjaśnił, że podział Mazowsza ma związek wyłącznie z rozmieszczeniem stacji pomiarowych,  

a w każdej strefie obowiązują spójne normy. 

Radny Ryszard Mirgos odniósł się do wskazanej w programie konieczności wymiany źródeł 

ciepła. 

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Programu Ograniczenia Niskiej Emisji 

na terenie Miasta Żyrardowa na lata 2018–2024”. W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, 

którzy jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Programu 

Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie Miasta Żyrardowa na lata 2018–2024”: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Sylwester Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu przedstawił pan Przemysław 

Kopiec, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska.  

Opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ 

przedstawił jej Przewodniczący – radny Marek Treliński. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt 

pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. W głosowaniu jawnym udział wzięło  

18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu: 

„za” – 17 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 
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Naziębło, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sylwester Osiński. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.5. 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  

do przyznania zasiłku celowego i zasiłku okresowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019–2023 przedstawiła pani Monika Woźniak-Grabek, pracownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ przedstawił jej 

Przewodniczący – radny Jerzy Naziębło. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radny Marek Treliński zapytał o skutki finansowe podwyższenia kryterium dochodowego. 

Pani Monika Woźniak-Grabek poinformowała, że w budżecie Miasta zostały zabezpieczone 

środki w wysokości 82 tys. zł. Dodała, że Miasto będzie się ubiegać o dotację na realizację tego 

programu w wysokości 60% jego wartości. 

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku 

celowego i zasiłku okresowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 17 radnych, którzy jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania zasiłku celowego i zasiłku okresowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019–2023: 

„za” – 17 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Sylwester 

Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 
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Ad II.6. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023” przedstawiła pani Monika Woźniak-

Grabek, pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ przedstawił jej 

Przewodniczący – radny Jerzy Naziębło. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. Radny 

odwołał się również do informacji, o przygotowanie których prosił na posiedzeniu Komisji, a które 

otrzymał przed posiedzeniem Rady Miasta. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019–2023”. W głosowaniu jawnym udział wzięło 17 radnych, którzy 

jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023”: 

„za” – 17 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Sylwester 

Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.7. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Żyrardowa 

przedstawił Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos. Zaproponował, by do wystawiania polecenia 

wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miasta upoważnić Wiceprzewodniczącego Józefa 

Kapustę, a w razie jego nieobecności – Wiceprzewodniczącą Elżbietę Wrońską. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 17 radnych, którzy jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Sylwester 

Osiński, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny 
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Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad II.8. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Mieszkaniowej Rady Miasta Żyrardowa 

przedstawił Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos. Zaapelował, by radni rozważyli dołączenie  

do Komisji Mieszkaniowej RMŻ, która po podjęciu uchwały liczyć będzie troje radnych. 

Radny Józef Kapusta przypomniał, że ustawa o samorządzie gminnym nie ogranicza liczby 

komisji, w których może pracować radny. W związku z tym zaproponował dokonanie w przeszłości 

korekty Statutu w taki sposób, aby nie narzucać radnym liczby komisji, w których mogą pracować. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Mieszkaniowej Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 17 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 16 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Mieszkaniowej 

Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Sylwester Osiński, radny Artur 

Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas posiedzenia: radny Jarosław Gejcyg, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

 

Ad III. Informacje 

Radni nie mieli uwag do przedłożonej im informacji o działaniach Prezydenta Miasta 

Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

 Radna Teresa Lefelt złożyła wniosek o ujęcie w planach inwestycyjnych na rok 2019 

utwardzenia nawierzchni części ulicy Wypoczynkowej. 
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Ad V. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 

Ad. VI. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za przybycie oraz owocne dyskusje. Obrady IV Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 18.17. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5085,2018-r?tresc=51256 

 

Protokół sporządziła: Dorota Rdest 


